

Ezzeddine Yahyaoui

00216 52 890 610

ezzeddine.yahyaoui@protonmail.com • <https://www.linkedin.com/in/ezzeddine-yahyaoui>

Portfolio: <https://www.engezz.com/portfolio>

Bir Lahmar East, Tataouine 3212 Tunisia

ELEMENTARY AND SECONDARY SCHOOL TEACHER

- A CELTA holder and an experienced Secondary English Language Teacher with a demonstrated history of language teaching and I.C.T talents in designing and delivering excellent interactive lesson plans tailored to the needs of each student.
- Distinguished instructor with a Bachelor's degree focused in Linguistics from The Higher Institute of Languages of Tunis (I.S.L.T), Carthage University.
- My goal is to provide inspiring lessons that help students enhance their writing, speaking, and reading abilities in a fun and supportive environment.
- I have a strong passion for teaching, I am very reliable, passionate, dedicated, dynamic and creative. Looking for a better opportunity to enhance my expertise.
- Skilled in Research, Educational Leadership, Teaching, Secondary Education, Lesson Planning, translator, content writer, video editing, social media marketing, SEO, blogging advisor and founder of Englezz.com.
- Stimulating, reliable mentor and motivator known for setting and maintaining high standards and instilling the confidence students need to succeed.
- Strive to foster self-esteem, encourage understanding of cultural diversity and restrictions. Emphasize a sense of collaboration in my classes.
- Is always perfectly able to establish and maintain productive relationships both with learners as well as their parents.
- Passionate about making a difference in the lives of others, and I am committed to providing the best possible experience for our students.
- Solution-oriented and highly skilled at adapting to various learning styles.
- I love working with like-minded individuals or teaching teams both locally and internationally. Teaching is a passion, and my goal is to create a brighter future for the coming generations.

PROFESSIONAL EXPERIENCE

High School Teacher in Ministry of Education

October, 2006 – Present

Various Tunisian secondary and preparatory schools: Kalaat Snan Secondary School, Kalaat Snan Preparatory School, Smar Secondary School, Smar Preparatory School and Bir Lahmar Secondary School.

- Preparing the subject matter to be taught to students
- Provide parents with bi-weekly progress reports, present challenges and share successes.
- Teach students according to a methodical plan that includes lectures, discussions, audio-visual presentations, laboratory, workshop and hands-on studies.
- Local English Club preparation and management.
- Preparing classroom and coursework materials, homework assignments, and handouts.
- Prepare, administer and correct exams and assignments.
- Assess students' progress, identify individual needs and discuss results with parents and school authorities.
- National examinations tests correction (Bac Exam).
- Prepare and implement remedial programs for students who require further guidance and supervision

- Participate in staff meetings, educational conferences and teacher training workshops.
- Teach or evaluate, as appropriate, students enrolled in online or distance education courses.

Founder Of Englezz.com

December 2020 – Present

Educational website for language learning and teaching

- Writing, editing, proofreading and sharing high quality, engaging academic ideas and resources for EFL learners and teachers.
- Recording, editing and sharing educational video lessons, tips and courses on [EnglEzz](#) © YouTube channel.

Copywriter / Web content Creator

July 2017 – Present

Tech, lifestyle, real estate and travel websites

- Writing, editing, proofreading and creating high quality, engaging and SEO optimized articles in a variety of niches including tech, travel and lifestyle.
- Communicated with clients to establish project requirements and followed editorial guidelines.
- Worked with developers and other IT staff to address technical challenges in displaying content online.

Freelance Translator and Voiceover Artist

Fiverr and UpWork

- I have translated documents, websites, and other materials from English to French or Arabic and vice versa.

EDUCATION

CELTA (CERTIFICATE IN ENGLISH LANGUAGE TEACHING TO ADULTS) Cambridge University	2019
International House Barcelona, Spain	
DIGITAL SKILLS CERTIFICATE OF ONLINE PROFICIENCY	2018
GOOGLE COMPANY – online course	
CERTIFIED MICROSOFT INNOVATIVE EDUCATOR	2017
MICROSOFT CORPORATION FOR EDUCATION	
CERTIFICATE OF PARTICIPATION	2016
DIGITAL ENGLISH TUNISIA 2015 4.0 – BRITISH COUNCIL	
I.C.T COMPETENCY CERTIFICATE (2CI)	2009
Microsoft Corporation – intel Teach Program	
Bachelor degree in English language and literature	2004
The Higher Institute of Languages of Tunis – University Of Carthage	
CERTIFICATE OF LINGUISTIC PROGRAM COMPLETION	2003
DERBY COLLEGE – UNITED KINGDOM	
Secondary School Certificate (Bac)	2000
Bir Lahmar Secondary School -Tataouine, Tunisia	
Secondary education Certificate after passing the Bac Exam – Arts Branch.	

LANGUAGES

French, English, Arabic, Spanish

References

on request

Ezzeddine Yahyaoui

00216 52 890 610

ezzeddine.yahyaoui@protonmail.com • <https://www.linkedin.com/in/ezzeddine-yahyaoui>

Portfolio: <https://www.engezz.com/portfolio>

Bir Lahmar East, Tataouine 3212 Tunisia

ENSEIGNANT AU PRIMAIRE ET SECONDAIRE

- Titulaire du CELTA et professeur d'Anglais expérimenté au secondaire avec une expérience démontrée de l'enseignement des langues et ayant des talents en TIC dans la conception et la prestation d'excellents plans de cours interactifs adaptés aux besoins de chaque élève.
- Instructeur distingué, titulaire d'une licence axée sur la linguistique de l'Institut Supérieur des Langues de Tunis (I.S.L.T) de l'Université de Carthage.
- Mon objectif est de fournir des leçons inspirantes qui aident les élèves à améliorer leurs capacités d'écriture, d'expression orale et de lecture dans un environnement amusant et favorable.
- Je suis très fiable, passionné, dévoué, dynamique et créatif. À la recherche d'une meilleure opportunité d'améliorer mon expertise.
- Compétences en recherche, leadership pédagogique, enseignement secondaire, planification de cours, traducteur, rédacteur de contenu, montage vidéo, marketing des médias sociaux, référencement, conseiller en blogs et fondateur d'Englezz.com.
- Est toujours parfaitement capable d'établir et de maintenir des relations productives tant avec les apprenants qu'avec leurs parents.
- Je suis passionné par l'idée de faire une différence dans la vie des autres, et je m'engage à offrir la meilleure expérience possible à nos élèves.
- Orienté vers les solutions et très compétent pour s'adapter à différents styles d'apprentissage.
- J'aime travailler avec des personnes partageant les mêmes idées ou des équipes d'enseignants, tant au niveau local qu'international. L'enseignement est une passion, et mon objectif est de créer un avenir plus radieux pour les générations à venir.

EXPERIENCE PROFESSIONNELLE

Professeur de lycée au Ministère de l'Education

Octobre 2006 – Présent

Diverses écoles secondaires et préparatoires tunisiennes : Lycée de Kalaat Snan, école préparatoire de Kalaat Snan, lycée de Smar, école préparatoire de Smar et lycée de Bir Lahmar.

- Préparer la matière à enseigner aux élèves.
- Fournir aux parents des rapports d'avancement bihebdomadaires, présenter les défis et partager les réussites.
- Enseigner aux élèves selon un plan méthodique comprenant des cours magistraux, des discussions, des présentations audiovisuelles, des laboratoires, des ateliers et des études pratiques.
- Préparation et animation du club local d'Anglais.
- Préparer le matériel de classe et de cours, les devoirs et les documents à distribuer.
- Préparer, administrer et corriger les examens et les devoirs.
- Enseigner ou évaluer, s'il y a lieu, les élèves inscrits à des cours en ligne ou à distance.
- Évaluer les progrès des élèves, identifier les besoins individuels et discuter des résultats avec les parents et les responsables de l'école
- Préparer et mettre en œuvre des programmes de rattrapage pour les élèves qui ont besoin d'un encadrement plus poussé.

- Participer aux réunions du personnel, aux conférences éducatives et aux ateliers de formation destinés aux enseignants.

Fondateur de Englezz.com

Décembre 2020 – Présent

Site éducatif pour l'apprentissage et l'enseignement des langues

- Rédaction, édition, relecture et partage d'idées et de ressources académiques attrayantes et de haute qualité pour les apprenants et les enseignants EFL.
- Enregistrement, édition et partage de leçons vidéo éducatives, de conseils et de cours sur la chaîne YouTube [EnglEzz](#) ©.

Rédacteur / Créateur de contenu web

Juillet 2017 – Présent

Sites web sur la technologie, le style de vie, l'immobilier et les voyages

- Rédaction, édition, relecture et création d'articles de haute qualité, engageants et optimisés pour le référencement dans une variété de niches, y compris la technologie, le voyage et le style de vie.
- Communiquer avec les clients pour établir les exigences du projet et suivre les directives éditoriales.
- Collaboration avec des développeurs et d'autres membres du personnel informatique pour résoudre les problèmes techniques liés à l'affichage du contenu en ligne.

Traducteur et voix-off freelance

Fiverr et UpWork

EDUCATION

CELTA (CERTIFICAT D'ENSEIGNEMENT DE L'ANGLAIS AUX ADULTES) Université de Cambridge	2019
International House Barcelone, Espagne	
Certificat De Compétences Numériques En Ligne	2018
SOCIÉTÉ GOOGLE- cours en ligne	
Éducateur Microsoft Innovant Certifié	2017
SOCIÉTÉ MICROSOFT POUR L'ÉDUCATION	
Certificat De Participation	2016
DIGITAL ENGLISH TUNISIA 2015 4.0- BRITISH COUNCIL	
Certificat De Compétence TIC (2CI)	2009
Microsoft Corporation- programme intel Teach	
Licence en Langue et Littérature Anglaise	2004
L'Institut Supérieur des Langues de Tunis- Université de Carthage	
Certificat D'achèvement Du Programme Linguistique	2003
DERBY COLLEGE- ROYAUME-UNI	
Certificat d'études secondaires (Bac)	2000
Lycée de Bir Lahmar-Tataouine, Tunisie	
Certificat d'enseignement secondaire après avoir réussi l'examen du Bac- Branche Arts	

LANGUES

Français, Anglais, Arabe, Espagnol

Références

Sur demande